



Micro
Rainbow

Social Inclusion 社區共融

We build friendships and reduce isolation. We strengthen communities where networks are fragile. We run social, educational, and creative workshops.

我哋致力締造友誼、減少隔膜、加強社區連結。我哋會舉辦各類社交或教育活動同埋創意工作坊。



Safe Housing 安全居所

We support homeless LGBTQI asylum seekers into safe housing across the UK. We also have bed spaces for LGBTQI migrants with no recourse to public funds.

我哋協助無家嘅 LGBTQI 尋求政治庇護者覓得安全嘅居所。我哋亦為無法領取公共經濟援助嘅 LGBTQI 移民提供床位。

Moving On 落地生根

We equip LGBTQI refugees with better employability and life skills. We also facilitate access to support and networks to be resourceful members of the community and to find permanent housing.

我哋協助 LGBTQI 難民提升就業及生活能力。我哋亦會提供協助，令 LGBTQI 難民嘅社區搵到適切嘅資源、網絡，同埋長期嘅住所。



We have access to an interpreting line if you do not speak English.
如果你唔識講英文，我哋有專線提供傳譯。

www.microrainbow.org